
AJUNTAMENT DE MONTUÏRI
( B A L E A R S )

ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINARIA DE L’AJUNTAMENT PLE
CELEBRADA EL DIA 1 D’OCTUBRE DE 2015.
ACTA 10/15.

A Montuïri, essent dia 1 d’octubre de dos mil quinze, essent les 21:00 hores, es
reuneix a la Casa de la Vila l’Ajuntament ple, en primera convocatòria, a l'objecte de
celebrar  sessió  ordinària,  sota  la  presidència  del  Sr.  Batle  D.  Joan  Verger  Rosiñol,
assistit pels Srs. regidors Biel Pocoví Ferrando, María Francisca Pocoví Melia, María
Teresa  Martinez  Marcus  i  Octavi  Rechach  Bauzà  pel  grup  municipal  MES  PER
MONTUIRI; Jaume Bauçà Mayol, María Elena Jaume Sastre, Gabriel Nicolau Sastre,
Catalina  María  Ribas  Nicolau  i  joan  A.  Ramonell  Miralles  pel  grup municipal  P.P,
Guillem Mas Miralles pel grup municipal del PSIB-PSOE.

Excusa la seva absència :  

Actua de Secretari el que ho es de la Corporació, Sr. José Ramón Sicre Vidal.

Declarat  l’acte  obert  pel  Sr.  Batle  i  comprovat  pel   Secretari  el  quòrum
d’assistència necessària perquè pugui ser iniciada, es passa a debatre el primer punt de
l’ordre del dia.

1.- LECTURA I APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ
ANTERIOR.-

Conformement  amb el  disposat a  l’article  91 del Reglament  d’Organització,
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals (ROF), el Sr. Batle inicia la sessió
demanant  si  qualque membre dels assistents ha de fer cap observació a l’acta  de la
sessió anterior de març, aprovant-se  per unanimitat.

2.-   COMUNICACIONS DE LA BATLIA .-

Pel  Sr.  Batle   es  passa  a  informar  de  les  qüestions  que  es  relacionen
seguidament,  donant-se el plenari per assabentat :

Sobre  l'agraïment  rebut  de  l'associació  Antics  Blavets  de  Lluc  per  la
col·laboració en la 36 edició de la pujada a Lluc a peu.

Sobre l'assemblea de Batles celebrada el dia 30 de setembre passat.
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Sobre la circular rebuda del Ministeri  de l'Interior i la Direcció general de la
Guàrdia Civil sobre l'augment de l'ús d'armes.

Sobre la invitació de l'ajuntament de Petra als actes d'homenatge a les persones
col·laboradores en la canonització de fra Juníper Serra.

Sobre l'adhesió del molí d’en Fraret a la Ruta de Molins Euroregió Pirineus i
Mediterranea.

Sobre l'assemblea constituent de la FELIB.

Sobre la invitació del Consell de Mallorca a la Diada 2015.

3.- COMUNICACIONS DECRETS BATLIA.- 

Per el Sr. Batle es passa a donar compte dels Decrets dictats des de l’anterior
sessió plenària, donant-se el plenari per assabentat.

4.-  SOL·LICITUD AJ. MONTUÏRI REFUGIATS SÍRIA.-

El  Sr.  Biel  Pocoví  Ferrando,  portaveu  del  grup  municipal  MES,  llegeix  la
proposta  corresponent  a  aquest  punt,  que  ha  estat  consensuada  entre  tots  el  grups
polítics.

Finalitzada la seva lectura, el Sr. Batle obri un torn de paraula, declarant tots els
portaveus el recolzament a la proposta presentada, per la qual cosa el Sr. Batle sotmès el
punt a votació,  essent aprovat per unanimitat, amb el següent contingut :

EXPOSICIÓ DE MOTIUS

Al març de 2011 començà la guerra civil  Síria i  les conseqüències  són assoladores:
ciutats  completament  destruïdes,  més  de  200.000  morts  i  4  milions  de  persones
desplaçades. 

Però aquest no és l’únic cas, a altres indrets com Afganistan, Iraq, Eritrea, Mali i altres
països tant africans com d’Orient Pròxim, milers de persones també escapen de guerres
civils, dictadures cruels, la fam, les malalties o el terror de l’Estat Islàmic.



AJUNTAMENT DE MONTUÏRI
( B A L E A R S )

La Agencia de Nacions Unides pels Refugiats (ACNUR) estima que al 2014 aquests
conflictes provocaren 59 milions de refugiats.  La pitjor dada en 30 anys, la pitjor crisi
humanitària des de la II Guerra Mundial

Al 2015, segons les dades d'ACNUR, prop de 300.000 emigrants i refugiats han intentat
arribar en el que va d'any a Europa per la ruta Central, via Itàlia, o per la ruta Est, via
Grècia i els Balcans. Gairebé 2.500 han mort en l’ intent.
Arribat  a  aquest  punt,  s’ha  de  diferenciar  entre  refugiats  i  emigrants  per  raons
econòmiques. 

Els refugiats són persones que escapen de conflictes bèl·lics o persecucions i sol·liciten
protecció a altres països. La denegació d’asil i  la devolució als seus països d’origen
suposa un greu perill per la seva vida. 

Per la seva part, els emigrants decideixen traslladar-se a altres països, no per raons de
perill de mort, sinó principalment per millorar la seva qualitat de vida en la recerca d’un
treball o una educació, la seva reunificació familiar, etc.

Aquesta diferenciació entre refugiats i emigrants és fonamental, ja que confondre aquets
dos conceptes podria tenir conseqüències desastroses per la vida i la seguretat de les
persones refugiades. 

A aquestes darreres ones de desplaçats a Europa, trobem tant persones refugiades com
emigrants.  Als  primers  se’ls  han  d’aplicar  les  normes  d’asil  i  protecció,  tan
internacionals com nacionals, garantint el seu dret d’asil, els seus drets humans bàsics i
unes  condicions  dignes  i  segures  per  viure.  Als  segons  se’ls  apliquen  les  normes
d’immigració nacional i, al cas d’Europa, les directrius europees.  

Davant l’actual situació d’emergència humanitària, recentment, la Comissió Europea ha
proposat l’acolliment de 120.000 refugiats entre els països que formen la Unió Europea,
i Espanya ha acceptat la quota assignada per la Comissió de 14.931 persones. 

Per la seva banda, la societat europea ha pres consciència de la situació i es mostra més
compromesa que mai amb la crisis dels refugiats. Les darreres notícies de morts en el
trasllat de refugiats en camions tancats, les imatges de les estacions de tren o els atacs
de grups neonazis a albergs de refugiats a Alemanya han rebut resposta en forma de
suport i de benvinguda a les persones refugiades. 

Per  tot  això,  els  grups  municipals  sotasignants  proposen al  ple  de  l’Ajuntament  de
Felanitx l’adopció del següent ACORD
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1.-  L’Ajuntament de Montuïri sol·licita al Govern Espanyol que exigeixi a la ONU la
seva intervenció  a Síria  per la creació d’una zona de seguretat  al  nord del  país  per
garantir la protecció de la població civil. 

2.- El  Ple  de  l'Ajuntament  de  Montuïri  sol·licita  al  govern  de  l'estat  espanyol  un
compromís ferm de solidaritat  amb les persones refugiades, a l’alçada de la situació
d’emergència que vivim i a l’alçada del que s’espera de la Unió Europea. Concretament,
instem al Govern Central: 

 A promoure, en el si de la Unió Europea, una resposta adequada a la crisi que
s’està vivint, mitjançant la posada en funcionament d’un Programa d’actuació de
Reassentament generós i en el qual es fixin quines seran les actuacions que s’han
de dur a terme tan a curt com a llarg termini.

 A  incrementar  el  suport,  tant  financer  com  tècnic,  per  al  Pla  de  Resposta
Regional de Nacions Unides per a la crisi de Síria.

3.- L’Ajuntament  de  Montuïri  insta  el  govern  de  les  Illes  Balears  i  el  Consell  de
Mallorca  a  implicar-se  en  la  resposta  a  aquesta  crisi  humanitària  i  a  coordinar  la
resposta d’institucions locals, organitzacions i particulars.

4.- L’Ajuntament de Montuïri es posa a disposició del govern central, del govern de les
Illes  Balears  i  del  Consell  de  Mallorca  per  col·laborar,  en  la  mesura  de  les  seves
possibilitats.

5.- L’ajuntament de Montuïri insta a totes les administracions públiques a :

- Seguir impulsant una veritable política europea, comú i integral, d’immigració,
que ha de comptar amb recursos financers suficients.

-  Reforçar  la  capacitat  de  resposta  de  la  Unió  Europea  davant  situacions
d’emergència, com la que estam visquent.

- Impulsar la dotació dels fons europeus per reforçar i concentrar els esforços de
cooperació  en els  països  d’origen i,  en  particular,  d’un Fons  Fiduciari  Europeu per
l’ajuda financeres països d’ Àfrica, inspirat en una proposta realitzada per el govern
d’Espanya

- Donar prioritat al diàleg i a la cooperació amb els països d’origen i trànsit, així
com amb els països limítrofes de les zones de conflicte en l’acollida de refugiats.

- Col.laborar amb els països de trànsit per la protecció de les seves fronteres i
lluitar contra les màfies que es lucren amb aquets tragèdia humana.

- Fer feina junts en iniciatives que ens permetin aconseguir la pau i l’estabilitat
en els llocs d’origen dels refugiats.

6.- Notificar aquests acords a la Delegació del Govern, al Govern de les Illes Balears i al
Consell de Mallorca.
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5.- APROVACIÓ DEFINITIVA COMPTE GENERAL 2014.-  .- 

El  Sr.  Biel  Pocoví  Ferrando,  portaveu  del  grup  municipal  MES,  llegeix  la
proposta corresponent a aquest punt.

Finalitzada la seva lectura pel Sr. Batle es va obri un torn de paraula, portant-se a
terme les següents intervencions :

El Sr. Guillem Mas manifesta que s’abstindran donat que ja ho varen fer a l’hora
de la aprovació del pressupost.

El Sr. Batle anuncia que el seu grup s’abstindrà ja que no varen intervenir  a
l’execució del pressupost.

 
Conclòs el  torn de paraula,  la Corporació delibera i a continuació es passa a

votació aquest punt essent aprovat per 5 vots a favor (P.P) i 6 abstencions (MES y
PSOE)  amb el següent contingut :

No  havent-se  presentat  cap  tipus  de  reclamació  o  al·legació  a  l’aprovació
provisional de les comptes generals d’aquest Ajuntament referents al exercici de 2014 i,
vist l’informe favorable emes per la Comissió Informativa de Comptes i Hisenda, l’
ajuntament  en  ple  acorda,  per  majoria  absoluta  legal,  la  seva  aprovació  de  forma
definitiva.

6.- DEVOLUCIÓ PAGA EXTRAORDINÀRIA 2012.-

El  Sr.  Biel  Pocoví  Ferrando,  portaveu  del  grup  municipal  MES,  llegeix  la
proposta corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut.

Finalitzada la seva explicació,  obri un torn de paraula,  portant-se a terme les
següents intervencions :

El  Sr.  Jaume  Bauçà,P.P,  manifesta  que  recolzarà  la  proposta  i  fa  constar
l'agraïment a tots els treballadors de l'ajuntament pel seu esforç d'aquests últims anys
que han estat de sacrifici.

El Sr. Guillem Mas,PSOE, també manifesta el seu suport a la proposta ja que
significa recuperar uns drets que havien estat suprimits.

Conclòs el  torn de paraula,  la Corporació delibera i a continuació es passa a
votació aquest punt essent aprovat per unanimitat amb el següent contingut : 
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El Reial decret Llei 10/2015, de dia 11 de setembre, pel qual es concedeixen
crèdits extraordinaris i suplements de crèdit  al pressupost de l'estat i s'adopten altres
mesures en matèria d'ocupació pública i d’estímul de l’economia,  en el seu article 1
regula la recuperació de la paga extraordinària i addicional del mes de desembre de
2012 per al personal del sector públic.

En el mateix article s'estipula que les administracions públiques abonaran en una
sola vegada una retribució de caràcter extraordinari l'import del qual serà l'equivalent a
48  dies  o  al  26,23%  dels  imports  deixats  de  percebre  com  a  conseqüència  de  la
supressió de la paga extraordinària corresponent al mes de desembre de 2012.

En el seu núm. 3 estableix que aquesta paga s'abonarà en l'exercici 2015, si així
ho  acorda  l'administració  corresponent  i  la  seva  situació  econòmic  financera  ho
permetés.

Vist  els  antecedents  descrits,  i  que  aquest  ajuntament  no  està  en  condicions
econòmic financeres propícies per poder abonar les quantitats referides.

El mateix Reial Decret Llei 10/2015, en el seu article 2 modifica la lletra K de
l'article 48 de la Llei 7/2007, de dia 12 d'abril, de l'estatut bàsic de l'empleat públic, i
afegeix al mateix cos legal dues disposicions addicionals que regulen respectivament els
dies  per  assumptes  propis  i  dies  i  vacances  addicionals  per  antiguitat.

En la citada normativa s'estableix que les administracions hauran d'adoptar els
corresponents  acords  en  la  matèria,  sempre  dins  dels  límits  i  formes  regulades  a
l’esmentat reial decret Llei.

Vist  els  antecedents  descrits,   l’ajuntament  en  ple  adopta  per  unanimitat  el
següent acord :

1r.-  Procedir  a  abonar  als  treballadors  d'aquest  ajuntament  una  retribució
extraordinària  entre  el  mesos  de  Gener  a  Febrer  de  2016,  l'import  del  qual  serà  a
l'equivalent  al  26,23% dels  imports  deixats  de  percebre  com a  conseqüència  de  la
supressió de la paga extraordinària corresponent a desembre de 2012, i d'acord amb les
regles contingudes en el Reial decret Llei 10/2015.

2n.  Cada any natural  les  vacances  retribuïdes  tindran una  durada de 22 dies
hàbils  anuals  per  any  complet  de  serveis,  o  dels  dies  que  corresponguin
proporcionalment si el temps de servei durant l'any va ser menor. A aquests efectes els
dissabtes es consideraran inhàbils, sense perjudici de les adaptacions que s'estableixin
per als horaris especials.
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Per al càlcul del període anual de vacances, les absències motivades per malaltia,
accident, les derivades del gaudi dels permisos regulats en els articles 48 i 49 de la Llei
7/2007,  de 12 d'abril,  de l'Estatut  Bàsic  de l'Empleat  Públic,  tindran,  en tot  cas i  a
aquests efectes, la consideració de temps de servei.

En  el  supòsit  d'haver  completat  els  anys  d'antiguitat  en  l'Administració  que
s'indiquen, es tindrà dret al gaudi dels següents dies addicionals de vacances anuals:

– Divuit anys de servei: Vint-i-quatre dies hàbils.

– Vint-i-quatre anys de servei: Vint-i-sis dies hàbils.

Aquests  dies  es  podran  gaudir  des  de  l'endemà  al  de  compliment  dels
corresponents anys de servei.

Les vacances es gaudiran,  prèvia autorització i sempre que resulti  compatible
amb les necessitats del servei, dins de l'any natural i fins al 31 de gener de l'any següent.

3r. Al llarg de cada any els empleats públics d’ aquest ajuntament, tindran dret a
gaudir de sis dies de permís per assumptes particulars, sense perjudici de la concessió
dels restants permisos i llicències establertes en la normativa vigent.

Així  mateix,  tindran  dret  a  gaudir  de  dos  dies  addicionals  de  permís  per
assumptes particulars des de l'endemà al del compliment del sisè trienni, incrementant-
se en un dia addicional per cada trienni complert a partir del vuitè.

Tals dies es podran acumular-se als períodes de vacances anuals, sempre que les
necessitats del servei ho permetin. El personal podrà distribuir aquests dies a la seva
conveniència, prèvia autorització dels seus superiors i respectant sempre les necessitats
del servei. Quan per aquestes raons no sigui possible gaudir de l'esmentat permís abans
de finalitzar el mes de desembre, podrà concedir-se fins al 31 de gener següent.

4r.- La durada de la jornada de treball general serà de 37 hores i mitja setmanals
de treball efectiu, de mitjana en còmput anual, equivalent a mil sis-centes quaranta-dues
hores anuals, en jornada normal de dilluns a divendres.

7.-  DESIGNACIÓ  REPRESENTANT  JUNTA  PERICIAL  MUNICIPAL
DEL CADASTRE.- 

El  Sr.  Biel  Pocoví  Ferrando,  portaveu  del  grup  municipal  MES,  llegeix  la
proposta corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut.
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Finalitzada la seva explicació,  obri un torn de paraula,  portant-se a terme les
següents intervencions :

El Sr. Jaume Bauçà, P.P, manifesta que el seu grup s’abstindrà en aquest punt.

El Sr. Guillem Mas,PSOE, anuncia el seu suport a la proposta.

Conclòs el  torn de paraula,  la Corporació delibera i a continuació es passa a
votació aquest punt essent aprovat per 6 vots a favor (MES i PSOE) i 5 abstencions
(P.P)  amb el següent contingut : 

Donat que d’acord amb l’article 16 del Real decret 417/2006, de 7 d’abril, s’ha
de procedir per part de l’ajuntament al nomenament dels seus representants a la Junta
pericial Municipal del Cadastre, una vegada renovades les corporacions locals.

D'acord amb l'art. 38.c) del ROF és competència del Ple el nomenament dels
representants  de  la  Corporació  davant  els  òrgans  col·legiats,  per  la  qual  cosa,
l’ajuntament en ple adopta per majoria absoluta legal el següent acord :

Primer. Nomenar als Srs/a. Gabriel Pocoví Ferrando i María Teresa Martinez
Marcus i com a tècnic facultatiu al Sr. Carlos Arbós Berenguer, arquitecte municipal,
representants davant la Junta Pericial Municipal del Cadastre. 

Segon. Donar trasllat dels acords adoptats a les entitats esmentades als efectes
oportuns.

8.-  CONVENI CONTRAPRESTACIÓ ENTRE LA SRA.  AINA MARÍA
SERVERA MANERA I L’AJUNTAMENT DE MONTUÏRI.- 

El  Sr.  Biel  Pocoví  Ferrando,  portaveu  del  grup  municipal  MES,  llegeix  la
proposta corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut.

Finalitzada la seva explicació, obri un torn de paraula, no duent-se a terme cap
intervenció, per la qual cosa el Sr. Batle agraí les facilitats donades per la família per
porer  haver  arribat  al  present  acord  i  sotmès  el  punt  a  votació,   essent  aprovat  per
unanimitat, amb el següent contingut :

Vist el conveni de contraprestació entre aquest ajuntament y la Sra. Aina María
Servera Manera, que substitueix al signat per les mateixes part amb data 17 de maig de
2006 per l’impossibilitat de poder complir amb el mateix.
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Donat que aquest nou conveni roba favorable per els interessos d’ambdues parts,
l’ajuntament en ple adopta per unanimitat el següent acord :

1er. Aprovar el conveni amb la Sra. Aina María Servera Manera en el mateixos
termes que s’ha presentat.

2on. Facultar al Sr. Batle D. Joan Verger Rosiñol per la firma del conveni i de
quants documents siguin necessaris per l’execució del present acord.

3er. Remetre aquest acord a la Sra. Aina María Servera Manera.

9. – MOCIÓ P.P ZONA APARCAMENT.- 

El Sr. Jaume Bauçà Mayol, portaveu del grup municipal P.P, llegeix la moció.

Finalitzada la seva lectura, el Sr. Batle obri un torn de paraula, portant-se a terme
las següents  intervencions :

El. Sr. Batle  intervé anunciant que el seu grup no donarà suport a la moció, per
raons d'espai, és a dir, que troba que és necessari un aparcament en la zona però que la
ubicació proposta no és la millor. A això cal afegir problemes pressupostaris que fan
impossible l'aportació de diners a projectes nous.

El  Sr.  Guillem  Mas,  explica  que  a  ell  l’agradaria  veure  la  parcel·la  neta  i
arreglada, però que el cost econòmic que comporta és un fre per com està l’ economia
municipal.

Conclòs el  torn de paraula,  la Corporació delibera i a continuació es passa a
votació aquest punt essent rebutjada la moció per 6 vots en contra (MES i PSOE) i 5 a
favor (P.P). 

10.-  PRECS I PREGUNTES .- 

Conforme al previst  a l’article 82.4 del ROF per a les sessions ordinàries,  es
passa  a  continuació  al  torn  de  precs  i  preguntes,  i  se’n  fan  les  que  a  continuació
s’assenyalen:

SR. JAUME BAUÇÀ (P.P) :

- Pregunta per problemes de fugides d'aigua que hi ha al cementiri. Contesta el
Sr. Batle en el sentit que existia una fugida i es va arreglar.
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- Demana que es retiri un fasser que s'ha mort al cementiri.

-  Demana  si  a  l'escola  es  segueixen  realitzant  tallers  de  tècniques  d'estudi.
Contesta el Sr. Batle de forma afirmativa explicant el tema la regidora d'educació.

-  Demana  per  la  situació  dels  projectes  que  es  van  sol·licitar  al  Consell
d'inversions  locals.  Contesta  el  Sr.  Batle  que  estem  pendents  que  es  notifiqui  l’
aprovació pel Consell de Mallorca.

- Demana per les cartes repartides per les llars referents al punt verd. Contesta el
Sr. Batle explicant com funcionarà el punt verd en aquesta nova etapa en què estarà
tancat  amb  un  horari  per  a  la  seva  utilització.  Segueix  demanant  per  la  forma  de
contractació del vigilant del punt verd, ja que quan el Sr. Batle estava en l'oposició es va
sol·licitar que les contractacions de personal haurien de ser transparents. Contesta el Sr.
Batle que s'ha fet una contractació per urgència fins a final d'any amb la finalitat de
netejar el punt verd i posar-ho en funcionament. Mentrestant s'està preparant un projecte
de manteniment del punt verd que serà el que determini si cal fer alguna contractació.

- Demana per la causa dels canvis en el torneig de Sa Llum d'aquest any, on a
més s'han suprimit els trofeus al màxim golejador i millor jugador. Contesta el Sr. Batle
que aquest any tot  va ser una mica precipitat  i  els  trofeus els  va pagar i  compra el
Consell de Mallorca, però per a la propera edició es té en ment el tornar a recuperar els
trofeus que sempre s'han donat.

- Afegeix que el dia de la inauguració del torneig hi havia un rètol d'ajuda al
futbol base de dos euros, preguntant que s'ha fet amb aquests doblers. Contesta el Sr.
Batle que s'ha destinat a la infraestructura del torneig.

- Sol·licita si al carrer on es va fer la gimcana podrien patrullar de tant en tant els
municipals, per que, segons els veïns, hi ha necessitat de vigilància.

-  Felicita  i  reconeix  la  labor  de  l'equip  de  govern  en  l'organització  de  les
passades  festes  patronals,  així  com a les  associacions  i  entitats  que van participar  i
especialment a l'agrupació de protecció civil pel seu treball.

-  Troba que s’haurien  d’haver  demanat  disculpes  per part  del  pregoner  o de
l'equip de govern per que el seu grup es va sentir molt ofès per diferents passatges del
pregó de festes, sense que fins al dia d'avui ningú s'ha dirigit a ells en aquest sentit.
Contesta el Sr. Batle que el seu grup no va tenir res a veure amb el contingut del pregó i
que els seus autors van presentar unes disculpes en la pagina web binerbo.
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SR. GUILLEM MAS (PSOE) :  

Sol·licita que es faci un bacheo a les vies urbanes. .Contesta el Sr. Batle que es
tindrà en compte.

Demana  per  una  reforma  circulatòria  que  va  veure  que  estava  en  marxa.
Contesta el Sr. Batle explicant aquesta reforma.

Li han arribat notícies que s'estava fent una auditoria a l'ajuntament. Contesta el
Sr. Batle en el sentit que no es tracta d'una auditoria en estricte sentit, sinó un estudi del
deute i situació econòmica amb la finalitat de realitzar un pla de sanejament.

Sol·licita la possibilitat de canviar els ploms d' Endesa que siguin de porcellana
o ceràmica pel perill que comporten quan es trenquen. Contesta el Sr. Batle en el sentit
que farà les corresponents gestions amb Endesa.

Felicita a l'equip de govern per la labor duta a terme en el punt verd, i en el
mateix sentit sol·licita que es buidin les papereres més sovint. Contesta el Sr. Batle que
s' esta realitzant un estudi per  reubicá les papereres.

Sol·licita informació sobri radio Murta. El Sr. Batle informa que la freqüència
segueix  sent  titularitat  de  l'ajuntament,  ja  que  Canal  4  emet  per  la  seva  pròpia
freqüència, i això permet la possibilitat de posar novament en marxa la ràdio, tal com s’
esta plantejant per l’equip de govern.

Demana per les gestions realitzades per a la neteja de torrents. Contesta el Sr.
Batle que s'ha realitzat una sol·licitud en el mes d'agost.

Assenyala que li han arribat queixes que a la nit es queden enceses les llums de
Ca Ses Monges.

Finalment  el  Sr.  Batle  pren  la  paraula  per  informar  que  el  servei  de
subministrament  d'aigua  potable  oficialment  ja  ha  passat  a  ser  gestionat  per  la
mancomunitat i que el proper pas és gestionar de forma mancomunada la corresponent
taxa de tal forma que els preus siguin iguals en tots els termes municipals.

Per finalitzar informa que en el mes de novembre s'aixecaran les actes prèvies a
l'ocupació per les obres del gasoducte.
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I no havent altres temes a tractar s’aixeca la sessió essent les 22 :37  hores  del
dia abans assenyalat,  de lo que jo com a Secretari extenc la present acta i donc fe.

EL BATLE-PRESIDENT,                         EL SECRETÀRI-INTERVENTOR 

    Joan Verger Rosiñol                                       José Ramón Sicre Vidal
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